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  PROTOKÓŁ NR LXI/24 

z posiedzenia 

Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 28 lutego 2024 r. 

która odbyła się w sali nr 126  

Starostwa Powiatowego w Wieluniu  

 

W posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Robert Grabowski   - przewodniczący Komisji 

2. Pan Grzegorz Mielczarek   - z-ca przewodniczącego Komisji 

3. Pan Jakub Jurdziński   - członek Komisji 

4. Pan Damian Pęcherz   - członek Komisji 

5. Pan Andrzej Jażdżyk   - członek Komisji  

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu 

2. Pani Anna Freus - dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

3. Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych Starostwa Powiatowego 

w Wieluniu 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
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Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie LXI posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LX posiedzenia Komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchylenia uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

Regulaminu Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego 

oraz nadanie jej statutu. 

8. Informacja na temat realizacji wydarzeń organizowanych 

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2023 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

b) sportowych. 

9. Informacja o planowanych kierunkach kształcenia w klasach pierwszych szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 

2024/2025 oraz procedurach naboru. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę Nr LXV/395/23 z dnia 14 marca 2023 r. w sprawie określenia zasad 

udzielenia dotacji ze środków pochodzących z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

obszarze powiatu wieluńskiego.  
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11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie apelu 

do samorządów, organizacji pozarządowych i mieszkańców powiatu 

wieluńskiego o podjęcie działań i inicjatyw mających na celu upamiętnienie 

postaci Matki Teresy Kierocińskiej. 

12. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.   

13. Zamknięcie LXI posiedzenia Komisji. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie LXI posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa otworzył LXI posiedzenie Komisji. Powitał radnych i zaproszonych 

gości. 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że na 5 członków Komisji jest obecnych 5 członków, 

więc obrady są prawomocne.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa odczytał proponowany porządek obrad i zapytał czy ktoś ma 

uwagi? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku 

obrad. 
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Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 5 głosach „za”) przyjęła porządek obrad komisji (głosowało 5 członków 

Komisji). 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z LX posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma uwagi lub zastrzeżenia do treści protokołu 

z LX posiedzenia komisji. Nikt nie zgłosił zastrzeżeń. Zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia protokołu z LX posiedzenia komisji.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 5 głosach „za”) przyjęła protokół z LX posiedzenia komisji 

(głosowało 5 członków komisji). 

 

Pkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchylenia uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

Regulaminu Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

    Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił panią dyrektor o omówienie projektu uchwały. 

   Pani Anna Freus - dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że bardziej kompetentna do omówienia 

przedmiotowego projektu uchwały jest pani kierownik Świtalska. 

   Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 
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   Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały. 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie           

(przy 5 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 6  

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

    Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił panią kierownik o omówienie projektu uchwały. 

   Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

   Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały. 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie           

(przy 5 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 
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w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej działającej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 

5 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 7  

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego 

oraz nadanie jej statutu. 

 

    Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały. 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie           

(przy 5 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady Powiatu 

Wieluńskiego oraz nadanie jej statutu (głosowało 5 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 8  

Informacja na temat realizacji wydarzeń organizowanych i współorganizowanych 

przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu w 2023 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

b) sportowych. 

 

    Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że informacja była przesłana radnym i wszyscy się 
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z nią zapoznali. Jest tego dużo. Powiedział, że należy się ukłon i podziękowanie dla 

wszystkich jednostek i stowarzyszeń, które brały w tym udział. Pogratulował tego, 

że im się chce i mają siłę na organizowanie takich wydarzeń. Zapytał, czy ktoś 

z radnych ma jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia przedmiotowej informacji. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie           

(przy 5 głosach „za”) przyjęła informację na temat realizacji wydarzeń 

organizowanych i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu 

w 2023 r.: 

a) kulturalnych i oświatowych, 

b) sportowych (głosowało 5 członków Komisji). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 9 

Informacja o planowanych kierunkach kształcenia w klasach pierwszych szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 

2024/2025 oraz procedurach naboru. 

 

 

   Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił pana naczelnika o przedstawienie przedmiotowej 

informacji. 

   Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu omówił przedmiotową informację. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zauważył, że wszystkie szkoły średnie obawiają się tego naboru, 

ponieważ wiadomo, że w tym roku będzie ilu... 

 Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu odpowiedział, że 265 
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absolwentów na cały powiat, ale to się mogło zmienić o jedną osobę, bo to jest 

informacja z grudnia. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pana naczelnika? Nikt się nie 

zgłosił. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu zauważył, że pan przewodniczący 

powiedział, że się obawiają i zapytał o co chodzi? 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poinformował, że chodzi o to, że w tym roku było pootwierane 

sporo klas i przyjęto 1400 uczniów, więc jest to duży skok. Teraz dyrektorzy borykali 

się z salami lekcyjnymi i jakoś udało im się wszystko poukładać, a w tym roku nabór 

jest mały. 

Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji powiedział, że dyrektorzy 

zdawali sobie sprawę z tego, że te dwa laty były, można tak powiedzieć „tłuste”, 

a ten rok następny, który przyjdzie będzie rokiem ubogim jeżeli chodzi 

o absolwentów. Zauważył, że to reforma, która kiedyś została wprowadzona 

spowodowała to, że w niektórych szkołach podstawowych nawet nie ma klas 

ósmych.  

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu zgodził się i przekazał, że mają 

obecnie 26 szkół, z którymi będą współpracowali, a nie ponad 40. Powiedział, 

że radny Jażdżyk zwrócił uwagę na ważną rzecz, że to nie jest tak, że coś ich 

zaskoczyło, ponieważ oni w tym procesie trzy, czy czteroletnim spoglądali 

z perspektywy kadry, ponieważ chyba o to chodzi w pytaniu, ale w tej chwili 

w placówkach mają taką sytuację, że mają dużo nadgodzin, a w niektórych 

przypadkach nawet trudności z realizacją zajęć. Sądzi, że ten niż nie spowoduje 

uderzenia, jeżeli chodzi o zabezpieczenie pracy dla kadry pedagogicznej w szkole.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował panu naczelnikowi za współpracę z jednostkami 

szkolnymi, ponieważ ta polityka była tak prowadzona, jeżeli chodzi o etaty, że w tym 
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momencie dyrektorzy szkół, nawet jeżeli nie utworzyli klasy pierwszej, albo została 

utworzona tylko jedna, to nikt nie straci pracy. Jest takie bezpieczeństwo, więc mają 

nadzieję, że jak w tym roku płacili dużo nadgodzin nauczycielom i nauczyciele na 

tym skorzystali finansowo, to w następnym roku tak nie będzie. Zapytał, kto jest za 

pozytywnym przyjęciem przedmiotowej informacji? 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie           

(przy 5 głosach „za”) przyjęła informację o planowanych kierunkach kształcenia 

w klasach pierwszych szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat 

Wieluński w roku szkolnym 2024/2025 oraz procedurach naboru (głosowało 

5 członków Komisji). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

  Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu powiedział, że chciałby zwrócić 

uwagę na jedną rzecz, ponieważ mieli problemy, bo nie ma tam tej klasy 

mundurowej, którą rozpoczęli w dwóch ostatnich latach, a było to w ofercie, ale po 

długich analizach, również w środowisku szkolnym, sami nauczyciele i Rada 

z dyrektorem podjęli decyzję, że nie, ponieważ nie mieli w tych klasach większego 

zainteresowania, większego przyrostu. Nie było sensu składać oferty na klasy, czy 

na zawody, w których i tak do tej pory były niedobory. Podkreślił, że jednak były 

zaskakujące sytuacje, że w tej ankiecie, którą przeprowadzili okazywało się, że było 

kilku uczniów, którzy chcieli uczyć się w zawodzie, w którym w poprzednich latach, 

przy tym stuprocentowym tzw. naborze, nie mieli w takiej ilości. Zauważył, że na 

pewno będą jakieś dylematy, ale ma nadzieję, że nie będzie ich najwięcej.  

  Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji powiedział, że może być 

problem z drugorocznością, ponieważ jeżeli uczeń nie zaliczy roku w danym profilu, 

to będzie problem z tym gdzie go skierować, do jakiej klasy.  

  Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 
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i Bezpieczeństwa zauważył, że w liceach nie będzie tego problemu, on będzie 

w technikach. 

  Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu powiedział, że w liceum też 

będzie, ponieważ jeżeli będzie uczeń na rozszerzeniach, które nie „idą za nim”, 

to będzie podobnie jak z zawodem. Poinformował, że to nie jest nowy temat, 

ponieważ od kilku lat rozmawiają na ten temat z dyrektorami i z kadrą. Ma nadzieję, 

że takich przypadków nie będzie, albo będą jednostkowe. Podkreślił, że może 

pojawić się zmiana rozszerzeń, zmiana języków, których uczy się ten uczeń, albo 

dostosowanie jego potrzeb do innych grup, ponieważ takie sytuacje by się pojawiły, 

gdzie uczniowie realizują rozszerzony program z przedmiotu, a do tej pory 

realizowali w podstawie. To będzie wymagało pewnej ekwilibrystyki w planowaniu. 

Będzie to utrudniało, ale oby nie było takiej sytuacji, jak się obawiali, a udało im się 

to przebrnąć, czyli likwidacja gimnazjum. Wtedy schodziły ostatnie klasy, potem było 

łączenie 6-klasisty z gimnazjum, przechodzenie do siódmej klasy z szóstej, pierwsza 

klasa gimnazjum i tam były takie zachwiania, ale to spijają konsekwencje tego, 

o czym mówił radny Jażdżyk, czyli reformy, która była kiedyś przeprowadzona 

w jedną stronę, a potem w drugą.  

  Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że radny Jażdżyk poruszył sprawę związaną 

z powtarzaniem klasy i on ma duże obawy i ma nadzieję, że to się zmieni, ponieważ 

są duże problemy z kadrą techniczną, nauczycielami, którzy uczą przedmiotów 

zawodowych.  

  Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu powiedział, że to jest już od 

15 czy 17 lat.  

  Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa przekazał, że ostatnio był w technikum na egzaminie 

zawodowym i był również pan, który jest na emeryturze. Powiedział, że ma nadzieję, 

że się to zmieni. 

  Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 
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i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu powiedział, że nie szybko. Dodał, 

że tej kadry nie ma, będzie o nią bardzo trudno, ponieważ rywalizują z biznesem.  

  Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa podał przykład Zespołu Szkół nr 1, gdzie po wypadku 

samochodowym trzy nauczycielki zostały wyłączone z tego pionu 

gastronomicznego. Stwierdził, że tutaj należy się szacunek dla pani kierownik 

warsztatów, która pozbierała to i zorganizowała tę naukę i uczniowie nie stracili na 

tym, ale to było kosztem nauczycieli, którzy brali podwójne klasy. Poinformował, 

że obecnie jest jeden chłopak, który przyszedł na praktyki i maja nadzieję, 

że zostanie. 

 

 

Pkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę Nr LXV/395/23 z dnia 14 marca 2023 r. w sprawie określenia zasad 

udzielenia dotacji ze środków pochodzących z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

obszarze powiatu wieluńskiego. 

 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał panią Annę Pakułę, czy jest jakieś zagrożenie dotyczące 

tego punktu, czy mogą nie otrzymać pieniędzy, albo czy coś zostało wstrzymane? 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. Strategii, Inwestycji i Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych  w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała, 

że nie.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa czyli środki są zabezpieczone, tak? 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. Strategii, Inwestycji i Pozyskiwania 
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Środków Zewnętrznych  w Starostwie Powiatowym w Wieluniu przekazała, że 

tak i muszą ogłosić postępowania do połowy lipca tego roku, więc mają jeszcze 

sporo czasu.  

   Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały. 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie           

(przy 5 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w 

Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LXV/395/23 z dnia 14 marca 2023 r. w sprawie 

określenia zasad udzielenia dotacji ze środków pochodzących z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

obszarze powiatu wieluńskiego (głosowało 5 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że oni jako radni, jako Komisja bardzo się cieszą, 

że powstała taka komórka w powiecie wieluńskim, która zajmuje się tylko stricte 

pozyskiwaniem środków zewnętrznych na ich cele powiatowe. Podziękował za tę 

pracę. Wie, że panie wykonują dobrą pracę i wśród nich jest członek Zarządu 

i myśli, aby poprosić pana starostę, albo Zarząd, aby to rozszerzyć, ponieważ myśli, 

że na pewno przydałaby się do pracy jeszcze ze dwie osoby, które np. odpisywałyby 

na maile, zbierały informacje, a panie mogłyby się skupić na danym projekcie. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. Strategii, Inwestycji i Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych  w Starostwie Powiatowym w Wieluniu powiedziała, że 

w tym momencie są we dwie, ponieważ od jakiegoś czasu ma do pomocy jedna 

osobę, ale i tak jak dla dwóch osób to jest dużo pracy.  
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Pkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie apelu 

do samorządów, organizacji pozarządowych i mieszkańców powiatu 

wieluńskiego o podjęcie działań i inicjatyw mających na celu upamiętnienie 

postaci Matki Teresy Kierocińskiej. 

 

   Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Powiedział, że projekt uchwały dotyczący tego punktu składał pan Krzysztof 

Owczarek. Był obecny na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i opowiadał o tym 

projekcie uchwały. W 2025 roku będzie okrągła rocznica urodzin Matki Teresy 

Kierocińskiej i dlatego warto byłoby włączyć się w te obchody, łącznie z gminami.  

Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały. 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie           

(przy 5 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie apelu do samorządów, organizacji pozarządowych i mieszkańców powiatu 

wieluńskiego o podjęcie działań i inicjatyw mających na celu upamiętnienie postaci Matki 

Teresy Kierocińskiej (głosowało 5 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 12 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania w tym punkcie? Nikt się nie 

zgłosił.  
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Pkt 13 

Zamknięcie LXI posiedzenia komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zamknął LXI posiedzenie komisji i podziękował wszystkim za 

udział w Komisji. 

 

Protokołowała:   

 

Paulina Bednik 

Inspektor 


